
فرهیختگان روز گذشته دور برگشت رقابت های کشتی 

آزاد جام یادگار امام)ره( و گرامیداشـــت سردارسپهبد 

شهید حاج قاسم سلیمانی در گروه الف، در خانه کشتی 

شـــهیدابراهیم هادی پیگیری شد و تیم دانشگاه آزاد 

اسلامی با سرمربیگری علیرضا رضایی چهره خوش نام 

کشتی سنگین وزن ایران و جهان، با نتیجه ۸ بر ۲ تیم 

شـــهدای زنجان را مغلوب کرد. به این ترتیب آزادکاران 

دانشـــگاه آزاد اســـلامی نیز پس از فرنگی کاران این 

دانشـــگاه به نیمه نهایی لیگ برتر باشگاه های کشور 

صعود کردند. آزادکاران دانشـــگاه آزاد اسلامی در این 

رقابت ها فقط مغلوب تیم اســـتقلال تهران شـــدند و 

به عنوان تیم دوم صعود کردند. طبق اعلام ســـازمان 

لیگ کشتی کشور، قرار است مرحله نیمه نهایی و نهایی 

لیگ برتر کشـــتی فرنگی ۲۵ آذر و نیمه نهایی و نهایی 

لیگ برتر کشـــتی آزاد کشـــور ۲۸ آذر در خانه کشتی 

شهیدابراهیم هادی برگزار شود.

از لشگری ممنونم که بعد از شکست به ما روحیه داد

فیروزپور: می توانیم روی سکو برویم
امیرحســـین فیروزپور، کشـــتی گیر وزن ۸6کیلوگرم 

دانشگاه آزاد جزء ستاره های دور برگشت لیگ کشتی 

آزاد بود که در سه دیدار این مرحله توانست سه پیروزی 

را کسب کند. وی که اهل جویبار است سابقه مسابقات 

نوجوانان جهان ســـال ۲01۸ در بلغارستان را داشت 

که به مدال طلا دســـت یافت و حالا آماده اســـت در 

رده بزرگســـالان هم به جمع مـــدال آوران ایران ملحق 

شـــود. فیروزپور درباره حضورش در تیم دانشگاه آزاد 

گفت: »من دانشـــجوی این دانشگاه هستم و در رشته 

حســـابداری در واحد جویبار تحصیل می کنم، البته 

امیدوارم که تحصیلاتم را ادامه بدهم. خوشـــحالم که 

در تیم خوب دانشگاه آزاد عضویت دارم و در این مدت 

نیز به خوبی از ما حمایت شده است.«

وی کـــه اولین حضورش در رده بزرگســـالان را تجربه 

می کند، تصریح کرد: »امیدوارم با کمک های رضایی 

)سرمربی تیم دانشگاه آزاد( بتوانم پله های ترقی را طی 

کنم و در کشتی به مدارج بالاتر برسم.«

آزادکار تیم دانشـــگاه آزاد درباره مسابقات این تیم در 

مرحله نیمه نهایی لیگ برتر گفت: »خدا را شـــکر تیم 

خوبـــی داریم و می توانیـــم در مرحله بعدی هم نتایج 

خوبی بگیریم و درنهایت روی سکو برویم.«

وی در پایـــان ضمن تشـــکر از پدر، مادر و مربیانی که 

در این سال ها برایش زحمت کشیدند و ازلشگری که 

بعد از شکست آزادکاران مقابل استقلال در جمع شان 

حاضر شد و به آنها برای کسب پیروزی در مبارزه بعدی 

روحیه داد نیز تشکر کرد.

رضاییی: مصمم هستیم
روی سکو بایستیم

پس از صعود آزادکاران دانشگاه آزاد اسلامی به مرحله 

نیمه نهایی، علیرضا رضایی سرمربی شناخته شده این 

تیم گفت: »این پیروزی ارزشمند را به اعضای خانواده 

بزرگ دانشگاه آزاد اسلامی اهدا می کنیم و امیدواریم 

در این شـــرایط کرونایی باعث شـــادی دل شان شده 

باشیم. شـــاگردانم هرچه در توان داشتند روی تشک 

کشـــتی گذاشتند و خوشـــحالیم که تا این مرحله از 

رقابت ها نتایج قابل قبولی کســـب کرده ایم. دور تازه 

اردوی تیم از شـــنبه در تهران آغاز می شـــود و مصمم 

هستیم در پایان رقابت ها روی سکو بایستیم.«

عامل: کشتی به برگزاری این مسابقات نیاز داشت

حمایـــت دانشـــگاه آزاد از کشـــتی 
ارزشمند است

هادی عامل نام شناخته شـــده ای برای اهالی ورزش 

اســـت. گزارشـــگر قدیمی کشـــتی که البته در این 

رشته یک کارشـــناس هم به شمار می رود همچنان با 

هیجان مســـابقات کشتی را گزارش می کند و به نوعی 

شناخته شـــده ترین گزارشـــگر در این حوزه محسوب 

می شود. عامل مســـابقات اخیر لیگ برتر کشتی در 

دو بخش فرنگی و آزاد را نیز به طور زنده برای تلویزیون 

گزارش کرد و روز گذشـــته در حاشـــیه مسابقات دور 

برگشت لیگ فرنگی پاسخگوی سوالات »فرهیختگان« 

بود.

وی درباره ارزیابی خود از این مســـابقات در مقایسه با 

دور رفت گفت: »در دور برگشـــت به خاطر اینکه تیم ها 

فرصت تمرین داشتند آماده تر بودند، ضمن اینکه برخی 

تیم ها توانستند کشتی گیر خارجی جذب کرده و خود 

را تقویت کنند. درواقع از همه نظر وضعیت بهتر از دور 

رفت بود. اما نکته مهم این است که کشتی ما بعد از 9ماه 

توقف به این مســـابقات نیاز داشت. مسئولان سازمان 

لیگ تلاش زیادی کردند و در این شـــرایط بحرانی کار 

سختی بود که مجوز بگیرند و بدون مشکل برگزار کنند. 

خدا را شکر کار مهمی بود که انجام شد.«

عامل ادامه داد: »الان روسیه درحال برگزاری مسابقات 

قهرمانی کشـــور اســـت، در آمریکا مســـابقه با جایزه 

۲00هزار دلاری برگزار می شود، صربستان جام جهانی 

را برگزار می کند، ۲۸بهمن در قزاقســـتان مسابقات 

قهرمانی آسیا برگزار می شود و این یعنی کشتی متوقف 

نشده است. نباید فراموش کنیم که ما 6سهمیه المپیک 

را هنوز نگرفتیم و نیاز است که کار کنیم. برگزاری این 

مســـابقات لازم بود و تا حدی کشتی گیران به آمادگی 

نسبی رسیدند، مبلغی هم به این بهانه به کشتی تزریق 

شد. کار سخت بود ولی بسیار ارزشمند است و باید از 

برگزارکنندگان تشکر کرد.«

وی درباره اینکه برخی مخالفان می گفتند در کرونا نباید 

این مسابقات برگزار می شد، تصریح کرد: »بستگی به 

این دارد که چگونه برگزار شـــود، طبعا اگر مسابقاتی 

بدون رعایت موارد بهداشـــتی برگزار شـــود همه با آن 

مخالفنـــد ولی در این رقابت ها تمام پروتکل ها رعایت 

شـــد. همه حاضران در مســـابقات تست دادند و بعد 

در خانه کشـــتی به قرنطینه رفتند و مشکلی هم پیش 

نیامد. این اتفاق قطعا به نفع کشـــتی بود. حتی اجازه 

ندادند دوستان ما به ســـالن بیایند و همه چیز کاملا 

جدی گرفته شد. به همین دلیل اتفاق خوبی رخ داد 

و مردم هم بعد از مدت ها توانستند مسابقات کشتی را 

از تلویزیون تماشا کنند و روحیه شان کمی تغییر کند 

و سرگرم شوند.«

گزارشگر و کارشـــناس قدیمی کشتی درباره ارزیابی 

خود از حضور تیم های فرنگی و آزاد دانشـــگاه آزاد که 

هر دو به مرحله نیمه نهایی رســـیدند، گفت: »به طور 

کلی هر تیمی در مســـابقات لیگ شـــرکت کند برای 

حمایت از کشتی و جوان هاست. ورزش دانشگاه آزاد 

همیشه حامی کشتی بوده و حتی اگر دو تیمش صعود 

هم نمی کردند حضورش ارزشمند است. خوشبختانه 

دانشگاه آزاد دو تیم بااخلاق و منضبط داشت که البته 

از یک تیم دانشگاهی همین انتظار می رود. از آنها روی 

آنتن تلویزیون هم تشکر کردیم چراکه به کشتی و مردم 

و جوان ها خدمت کردند.«

عامل در پاســـخ به این ســـوال که خیلی ها به حضور 

موفـــق ایران در المپیک توکیو خوش بین نیســـتند و 

چه اتفاقی باید رخ دهد که بتوانیم در این مســـابقات 

نتیجه مناســـبی بگیریم، تاکید کرد: »باید مسابقات 

زیـــاد و اردوهای متعدد در چارچوب پروتکل ها برگزار 

شـــود. نباید کشتی رها شـــود و کرونا را بهانه کنیم. 

این مشـــکل جهانی است و نمی توانیم کنار بکشیم. 

باید کار شـــود و البته مسئولان ارشد کشور هم باید از 

ســـه رشته ای که در المپیک شانس مدال دارند یعنی 

کشتی، وزنه برداری و تکواندو حمایت کنند چون کسب 

مدال در المپیک اتفاقی فراورزشـــی اســـت و نمودار 

رشد سیاســـی اقتصادی ورزشی یک کشور محسوب 

می شود. همه باید کمک کنند که در توکیو هم نتیجه 

خوبی بگیریم و دل مردم شاد شود.«

وی در پایـــان دربـــاره راز محبوبیت خود به عنوان یک 

گزارشـــگر قدیمی کشتی گفت: »من خاک پای مردم 

ایران هستم و مردم را عاشقانه دوست دارم و وقتی علاقه 

باشد می تواند دوطرفه باشد. ان شاءالله بتوانم لیاقت 

این همه محبت مردم را داشته باشم.«
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دور برگشت مسابقات لیگ برتر کشتی آزاد - تهران

آزادکاران دانشگاه آزاد هم به نیمه نهایی رسیدند
فیروزپور: می توانیم روی سکو برویم                            عامل: حمایت دانشگاه آزاد از کشتی ارزشمند است

 سرمربی تیم ملی کشتی آزاد در گفت وگو با »فرهیختگان«:

کار تیم ملی بسیار سخت است

دانشگاه آزاد اسلامی را مدعی قهرمانی می دانم
پیکارهای دور برگشت لیگ برتر کشتی آزاد جام یادگار امام)ره( در گروه الف از صبح 

روز یکشنبه در خانه کشتی شهیدابراهیم هادی مجموعه  ورزشی آزادی تهران برگزار 

شد. بر این اساس غلامرضا محمدی به عنوان سرمربی تیم ملی کشتی آزاد و ابراهیم 

مهربان به عنوان مربی این تیم با حضور در جایگاه کمیته فنی بر مسابقات لیگ برتر 

نظارت داشـــتند. این دو عضو کادر فنی تیم ملـــی چندی پیش به دلیل ابتلا به کرونا 

برای مدتی مشـــغول درمان و طی کردن دوران قرنطینه بودند و این نخستین حضور 

آنها در ســـالن مســـابقات بعد از بهبودی و درمان کرونا به شمار می رفت. روز گذشته 

در حاشـــیه این مسابقات فرصتی دست داد تا با سرمربی تیم ملی کشتی آزاد درباره 

وضعیـــت تیم ملی و برگزاری لیگ برتر صحبت کنیـــم. گفت وگوی »فرهیختگان« با 

غلامرضا محمدی را در ادامه می خوانید.

از آخرین وضعیت تیم ملی برای حضور در مســـابقات قهرمانی آســـیا با توجه به لغو 

مسابقات جهانی صربستان و تازه ترین شرایط و اردویی که برگزار می شود، شروع کنید.

متاســـفانه باید بگویم شرایط خوبی نیســـت چراکه زمان زیادی را از دست داده ایم. البته 

فدراسیون و سازمان لیگ بسیار زحمت کشیدند و کار خوبی انجام دادند که مسابقات لیگ 

برتر را برگزار کردند و اواخر آذر هم فینال این رقابت ها برگزار می شـــود ولی از اوایل دی ماه 

کشتی گیران دراختیار ما قرار می گیرند و باید به مسابقات گزینشی برویم. زمان بسیار کمی 

دراختیار داریم و کار بســـیار سختی برای گرفتن سهمیه های باقی مانده خواهیم داشت. 

اینها واقعیت هایی است که باید بگوییم تا مردم بدانند ولی تلاش می کنیم حداکثر سهمیه 

را کسب کنیم. بعد از لیگ اردوهای ما شروع می شود تا به مسابقات قهرمانی آسیا برویم. 

البته هنوز مشـــخص نیســـت که اردوی ما در کجا برگزار شود و فدراسیون درحال پیگیری 

است که جای مناسب را فراهم کند.

ظاهرا برای کسب سهمیه های باقی مانده چندان امیدوار نیستید!

امید همیشه هست اما باید تاکید کنم کار بسیار سخت است. بعد از مسابقات آسیایی همه 

تمرکز ما برای کســـب سه سهمیه باقی مانده اســـت و برای کسب آن باید به مسابقات چین 

برویم و در اردیبهشـــت ماه هم در مسابقات بلغارستان شـــانس داریم که اگر سهمیه ای جا 

ماند کسب کنیم.

برگزاری مسابقات لیگ برتر چقدر در بهبود وضعیت ملی پوشان تاثیر داشت؟

قطعا اتفاق خوبی بود و کشتی گیران در یک شرایط نسبی قرار گرفتند که به اردوی تیم ملی 

اضافه شوند. ما یک جابه جای هم برای اعزام به صربستان در جام جهانی که انفرادی هست 

داشتیم و دو جوان یعنی رحمان عموزاد و امیرمحمد یزدانی جایگزین حسن یزدانی و کامران 

قاسم پور شدند و آقای حاج کناری هم به عنوان مربی این نفرات را همراهی خواهد کرد.

از این مسابقات ممکن است کشتی گیر جدیدی به اردوی تیم ملی دعوت شود؟ 

بله از مســـابقات لیگ قطعا برای اردوی تیم ملی استفاده می کنیم و اگر در ارزیابی های مان 

متوجه یک استعداد جدید شده باشیم حتما به اردو دعوت خواهد شد.

عملکرد تیم دانشگاه  آزاد اسلامی را در این دوره از مسابقات چطور ارزیابی می کنید؟

دانشـــگاه آزاد اسلامی تیم خوب و نسبتا جوانی دارد که کشتی های خوبی گرفتند. به نظرم 

این تیم جزء مدعیان این دوره لیگ برتر است.

تفاهمنامه همکاری برای اســـتفاده از امکانات دانشـــگاه آزاد برای تیم ملی هم امضا 

شده است. چقدر مشتاقید از امکانات این ارگان برای اردوهای خود استفاده کنید؟

قطعا خوشحال می شویم که چنین اتفاقی رخ دهد. حتی سال گذشته هم با صحبت هایی 

که با مسئولان دانشگاه آزاد داشتیم قصد داریم با یکدیگر همکاری کنیم که فراهم نشد ولی 

امسال درصورت فراهم شدن شرایط حتما استفاده می کنیم.

برگزاری مســـابقات در شرایط فعلی منتقدانی هم 

داشت. شما فکر می کنید برگزاری مسابقات ورزشی 

در تزریق روحیه به مردم مفید است؟

بله به نظر من ورزش می تواند به نشـــاط و سلامت جامعه 

کمک کند، خصوصا در این شـــرایط سخت که 

به خاطر کرونا پیش آمده و مردم چه به لحاظ 

جسمی و چه از نظر روحی آسیب بسیاری 

دیده اند. برگزاری مســـابقات ورزشـــی 

می تواند شـــور و نشاط را به مردم تزریق 

کند. مسئولان فدراسیون و سازمان لیگ 

کشتی تلاش زیادی کردند که مسابقات 

لیگ برگزار شود و مردم کشتی دوست 

بتوانند از منازل مسابقات را تماشا کنند.

گواهی موقـت پایـان تحصیـلات اینجانـب هـادی نظری رباطـی 

بـه شـماره ملـی ۲99403947۸ در مقطـع کارشناسـی ناپیوسـته 

رشـته تربیت بدنـی و علـوم ورزشـی- مدیریـت برنامه ریـزی صـادره از 

دانشـگاه آزاد اسـلامی واحـد کرمـان مفقود گردیـده و از درجه اعتبار 

سـاقط می باشـد. 

گواهی موقـت پایـان تحصیـلات اینجانـب علـی رفیعی سـاردو فرزنـد 

محمـد در مقطـع کارشناسـی ناپیوسـته رشـته مکانیـک سـیالات 

صـادره از دانشـگاه آزاد اسـلامی واحـد کرمـان مفقـود گردیـده و از 

درجـه اعتبـار سـاقط می باشـد. 

مـدرک فارغ التحصیلـی اینجانـب جعفـر آقاجانلـو فرزنـد رسـول بـه 

شـماره شناسـنامه 76۵9 در مقطـع کارشناسـی رشـته مهندسـی 

عمـران صـادره از واحد دانشـگاهی آزاد اسـلامی زنجـان تاریخ صدور 

139۵/06/۲۸ مفقـود گردیـده اسـت و فاقـد اعتبـار می  باشـد. از 

یابنده تقاضا می  شـود اصل مدرک را به دانشـگاه آزاد اسـلامی واحد 

زنجـان بـه نشـانی زنجـان - بلـوار دانشـجو - جـاده اراضـی پائین کـوه 

- دانشـگاه آزاد اسـلامی واحـد زنجـان ارسـال نمایـد. 

سـند و بـرگ سـبز خـودرو پرایـد سـواری مـدل ۸4 بـه رنگ نقـره ای – 

 S1412284699055 متالیک به شـماره موتور 01315271 و به شـماره

و بـه شـماره پـلاک 14 – 4۸4 ص 66 بـه نـام سـعید مـلازاده مفقـود 

و از درجـه اعتبـار سـاقط می باشـد. 

آگهی مزایده
دانشگاه آزاد اسلامی واحد زنجان در نظر دارد »۸ تن سدیم سیانات« تولیدی 

خود را از طریق برگزاری مزایده عمومی واگذار نماید. لذا از کلیه متقاضیان دعوت 

به عمل می آید حداکثر ظرف مدت 10 روزکاری از تاریخ انتشار آگهی جهت 

دریافت اسناد مزایده با در دست داشتن اصل فیش واریزی به مبلغ ۵00/000 

ریال به شماره حساب 010۵6969۲000۵ نزد بانک ملی شعبه جمهوری 

اسلامی زنجان به نشانی: زنجان- بلوار دانشجو- جاده اراضی پایین کوه- دانشگاه 

آزاد اسلامی- ساختمان شهید سپهبد حاج قاسم سلیمانی- دبیرخانه مرکزی 

مراجعه نمایند. متقاضیان جهت کسب اطلاعات بیشتر می توانند با شماره 

تلفن 091۲141۲476 )آقای مهندس ســـلیمی( تماس حاصل نمایند. 

بدیهی است دانشگاه در رد و یا قبول پیشنهادات رسیده مختار بوده و هزینه 

درج آگهی برعهده برنده مزایده خواهد بود. 

روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی واحد زنجان

ـــرایط  ـــد ش ـــکاران واج ـــه پیمان ـــت ب ـــل اس ـــوارد ذی ـــامل م ـــه ش ـــگاه را ک ـــریات دانش ـــی نش ـــات اجرای ـــر دارد خدم ـــدرس در نظ ـــگاه تربیت م دانش
ـــد.  ـــذار نمای ـــی( واگ )حقوق

1- آماده سازی مقالات برای انتشار
۲- پشتیبانی های عملیاتی

3- آماده سازی نشریات برای نمایه شدن
4- انجام نمایه سازی نشریات

ـــور  ـــناد مذک ـــل اس ـــس از تکمی ـــه و پ ـــگاه مراجع ـــی دانش ـــه آدرس اینترنت ـــکاران ب ـــی پیمان ـــناد ارزیاب ـــت اس ـــرای دریاف ـــد ب ـــرایط می توانن ـــن ش واجدی
ـــد و  ـــلال آل احم ـــع ج ـــران- تقاط ـــه آدرس: ته ـــه ب ـــک هفت ـــدت ی ـــه م ـــی ب ـــار آگه ـــخ انتش ـــرکت( از تاری ـــه ش ـــتی )رزوم ـــدرک درخواس ـــراه م ـــه هم ب
ـــال  ـــن ۸۲۸۸3۲6۵ ارس ـــلات(، تلف ـــیون معام ـــه کمیس ـــاق ۲39 )دبیرخان ـــی، ات ـــور مال ـــت ام ـــزی، مدیری ـــاختمان مرک ـــران، س ـــهید چم ـــراه ش بزرگ
نماینـــد. همچنیـــن پیمانـــکاران بـــرای کســـب اطلاعـــات تکمیلـــی بندهـــای 4-1 می تواننـــد بـــا شـــماره  تلفـــن 091۲3931۲61 )خانـــم فروهـــی(، 

ـــد.  ـــل فرماین ـــاس حاص تم
ـــی  ـــس از بررس ـــدرس پ ـــگاه تربیت م ـــد. دانش ـــد ش ـــر داده نخواه ـــده ترتیب اث ـــن ش ـــت تعیی ـــد از مهل ـــده بع ـــل ش ـــناد تحوی ـــه اس ـــت ب ـــی اس بدیه
ـــت  ـــت دریاف ـــرایط جه ـــد ش ـــرکت های واج ـــدام و از ش ـــی اق ـــی کیف ـــه ارزیاب ـــبت ب ـــررات نس ـــط و مق ـــوب ضواب ـــه در چارچ ـــدارک واصل ـــناد و م اس

ـــد آورد.  ـــل خواه ـــه عم ـــوت ب ـــا دع ـــه متعاقب ـــناد مناقص اس
سایر شرایط: 

1- دانشگاه در رد یا قبول کلیه پیشنهادها مختار است. 
۲- هزینه آگهی به عهده برنده مناقصه خواهد بود. 

www.modares.ac.ir :3- آدرس اینترنتی دانشگاه

روابط عمومی دانشگاه تربیت مدرسم. الف ۲۸00

دانشگاه تربیت مدرسآگهی فراخوان عمومی سایت روزنامه 
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